
 

12. Oktober 2018 

I medfør af § 37, stk. 1 i Forretningsordenen for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut. 

Spørgsmål til Naalakkersuisut:   

1. Hvad er status på de 100 boliger til de hjemløse? 

2. Hvornår kan de hjemløse forvente at skulle flytte ind i disse boliger? 

3. Hvilke planer har Naalakkersuisut om at bygge boliger til de hjemløse? 

 (Medlem af Inatsisartut Stine Egede, Inuit Ataqatigiit) 
 
Begrundelse: 
 
Medlem af Inatsisartut Mimi Karlsen, Inuit Ataqatigiit har fremsat et forslag om at der bygges 100 
boliger til de hjemløse (EM2016/144) som fik tilslutning af det samlede Inatsisartut. Vi ved at dette 
initiativ endnu ikke er blevet realiseret. Derfor ønsker jeg at få oplyst hvad status er på sagen, og 
om hvordan planerne for disse ser ud. 
 

Jeg søger om at modtage svar inden for 10 arbejdsdage.  

 


